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Arto Hägg (KOK) ja 45 allekirjoittajaa esittävät valtuustoaloitteessaan, että Nurmijärven kunta selvittää ja 
hakee kunnan metsille FSC-sertifiointia. FSC-sertifioidussa metsässä kiinnitetään huomiota mm. metsän 
monimuotoisuuden turvaamiseen lehtipuiden avulla, lahopuiden säästämiseen hakkuiden ja 
metsänhoitotoimenpiteiden yhteydessä. FSC-sertifioidulle metsälle on kasvava kysyntä ja useat alan toimijat 
maksavat sertifioidusta puusta lisähintaa. 

 
Päätös  

Aloite lähetettiin kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 


